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KUN § 105 Dnr 05/KUN98 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning 2005. 
 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Verksamhetsansvariga inom skolan närvarar under ärendepunkten 
och redovisar på uppdrag översiktlig och preliminär uppföljning av 
budget med utgångspunkt i bokslutsiffror från april/maj. 
Arbetsutskottet önskar en hantering av delårsbokslut per 30/6 enligt 
den ordning att textmaterial med preliminära analyser skall 
inlämnas till förvaltningsledningen under juni månad för 
sammanställning och beredning. Analysen skall grundas i 
bokslutssiffror från april/maj. Kompletteringar avseende 
bokslutssiffror samt kommentarer per sista juni skall göras fram till 
KU-nämndens behandling av delårsbokslut den 9 augusti. 
 
AU 2005-06-09 § 94 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera verksamhetsansvarigas föredragningar, 



 
att  uppdra till verksamhetsansvariga att redovisa delårsbokslut per 
30/6  avseende analys och kommentarer senast inför arbetsutskottets 
samman-träde den 2 augusti, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra beredning och 
samman-ställning av inlämnade rapporter till arbetsutskottet den 2 
augusti. 
- - - -    
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar preliminärt delårsbokslut per 05 06 30. 
Resultatet pekar mot ett underskott i verksamheterna om ca 2,9 
miljoner kronor för år 2005. Skolskjutskostnaderna visar en låg 
förbrukning och ansvarig tjänsteman har aviserat en eventuell 
omföring av medel till kommunstyrelsen.  
 
Resultatet belastats därtill av en av revisorerna anvisad bokning av 
ferie- och uppehållslöneskuld om 6 miljoner kronor avseende andra 
halvåret 2004. Det har ej gått att nå klarhet i på vilket sätt 
skuldbokningen kommer att hanteras i samlat bokslut för året då 
denna bokföringsprincip nu införts.  

---forts--- 
 
 
 
KUN § 105 Dnr 05/KUN98 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning 2005. 
 
Ferie- och uppehållslön utbetalas under sommarledigheterna för 
berörda personalkategorier och ingen egentlig skuld kan därmed 
uppstå sett över hela året. 
 
Arbetsutskottet noterar att gymnasieskolan är inne i en expansiv fas 
med ökad elevtillströmning, vilket gör att besparingar i 
personalkostnader är svårgenomförbara samtidigt som stora 
prishöjningar, framförallt drivmedel, drabbar driftbudgeten. Ett stort 
efterfrågetryck föreligger också i förskole-verksamheten. 
 
AU 2005-08-02 §122 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om klargöranden angående 
hantering av skolskjutskostnader och de genom nya 



bokföringsprinciper angivna löne-skulderna, 
 
att  föreslå kultur- och utbildningsnämnden fastställa 
bokslutsprognos för år 2005 med ett förväntat underskott om 2,9 
miljoner kronor, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att redigera och till 
kommunstyrelsen underhand lämna arbetsutskottets förslag till text 
för delårsbokslut. 
- - - - 
KUN 2005-08-09: 
Förvaltningschefen föredrar upprättad delårsredovisning per 30/6 
för KU-nämnden. Förvaltningschefen föredrar tillkommande, ej 
ännu utredd, information angående personalärende som kan påverka 
nämndens prognostiserade helårsresultat.  
 
Under ärendepunkten närvarar ekonomichef Lars Ekbäck som 
informerar om bakgrunden till de bokningar som genomförts 
beträffande ferielöneskuld i årsbokslutet för år 2004.  

---forts--- 
 

 
 
 
KUN § 105 Dnr 05/KUN98 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning 2005. 
 
KUN 2005-08-09 § 93 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  med hänsyn tagen till ny, dock ej ännu utredd, information 
fastställa delårsbokslutet för år 2005 med ett förväntat underskott 
om 3,4 miljoner kronor, 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om fortsatt beredning av och 
beslut om hur ferielöneskuld bokföringstekniskt skall behandlas, 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om klargöranden angående 
hantering av skolskjutskostnader, 
 
att  till arbetsutskottets sammanträde 13/9 begära kompletterande 
upplysningar från förskolan, ansvariga skolledare för grundsärskola 
samt gymnasieskolan, 



 
att  arbetsutskottet efter hörande av verksamhetsansvariga föreslår 
möjliga besparingsåtgärder för nämndens prövning vid 
sammanträde den 27/9, 
 
att  till arbetsutskottets sammanträde den 19/10 infordra ekonomiskt 
delårsbokslut med prognos för helåret. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Ansvariga skolledare i rektors-
områdena 1-3 närvarar under ärendepunkten och redogör för 
progno-sticerade resultat på helårsbasis gällande grundsärskola och 
gymnasiesär-skola. Rektor förskola närvarar under ärendepunkten 
och redogör för  prognostiserat resultat på helårsbasis. 
 
AU 2005-09-13 § 136 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera genomförda överläggningar, 
 
att  notera förvaltningschefens föredragning av hur ferielöneskulden  

---forts--- bokföringstekniskt kommer att hanteras, 
 
 
 
KUN § 105 Dnr 05/KUN98 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning 2005. 
 
att  konstatera att en besparing omfattande 0,5 tjänst i 
förskoleverksamheten kommer att genomföras under hösten, 
 
att  begära in ytterligare kompletteringar från rektorsområde 1 och 2 
avseende kostnader i grundsärskolan till KU-nämndens 
sammanträde den 27/9, 
 
att  av rektor RO 1 och rektor RO 2 begära in en bemanningsplan 
för grundsärskolan för år 2006 till arbetsutskottets sammanträde den 
19 oktober. 
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Förvaltningsekonom Anders Hellström föredrar genomförd 
utredning avseende främst kostnader för undervisning i 
grundsärskolan, dels inom rektorsområde 1, dels inom 



rektorsområde 2. KU-nämnden konstaterar efter föredragningen att 
rutinerna för hur kostnaderna skall fördelas har setts över och att en 
mer rättvisande bild över kostnaderna för särskoleundervisning kan 
förväntas från och med nästa budgetår. 
 
KUN 2005-09-27 § 105 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och lämnad information. 
- - - - 

Jan-Ola Borg 
Rektorsområde 2 
Rektorsområde 3 
 

 
KUN § 106 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
I skrivelse till KU-nämnden 2004-05-03 påpekar skolledningarna 
RO 2 och RO 3 nödvändigheten i att tillse att ytor för i första hand 
personalutrymmen skapas i Sporthallen. Enligt påpekanden av 
huvudskyddsombudet i skrivelse till KU-nämnden 2004-05-19 är 
bristen på utrymmen för personalen påfallande. 
 
Skolledningarna föreslår KU-nämnden att en arbetsgrupp 
konstitueras för att utarbeta förslag till hur behovet av ökade 
lokalytor kan mötas. 
 
AU 2004-05-27 § 73 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till skolledningarna i RO 2 respektive RO 3 att 
gemensamt utse och konstituera en arbetsgrupp för beredning i 
ärendet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2004-11-01: 
Beredning har 2004-10-25 tillställts KU-nämnden av utsedd 
arbetsgrupp i ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter att ha tagit 
del av genomförd beredning samt tillkommande information att den 
långsiktiga frågan om eventuell om- och/eller tillbyggnad av 
Sporthallen är nödvändig att hantera mot bakgrund av pågående 
utredning om anläggandet av en konstgräsplan alternativt bollhall. 



En övergripande och långsiktig lösning är möjlig att hantera inom 
budgetberedningens ram först under år 2006.  
 
AU 2004-11-01 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utforma svarsskrivelse för 
bemötandet av ställda frågor, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet 16/11 
genomföra kostnadsberäkning avseende åtgärdande av 
arbetsmiljöproblem i personal-utrymmen.    

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 106 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen. 
 
Arbetsutskottet 2004-11-22: 
Kommuningenjören har efter offertbegäran inkommit med 
kostnadsförslag för iordningställande av barackmoduler för att 
kortsiktigt lösa de arbets-miljöproblem som föreligger. 
Förvaltningschefen har i möte med bitr. rektor Ewa Burstedt 
föredragit arbetsutskottets hantering av ärendet. 
 
AU 2004-11-22 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  med utgångspunkt i förvaltningschefens överläggning med 
verksamheterna betrakta ställda frågor som besvarade, 
 
att  avvakta med beslut i ärendet till dess ärendet i anledning av 
konst-gräsplan/bollhall kunnat beredas vidare i samråd med 
kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till skolledningarna RO 2 och RO 3 att genomföra 
förhandlingar med personalen i fråga. 
- - - - 
KUN 2004-12-14: 
Synpunkter har framförts på ärendehanteringen i arbetsutskottet 
samt formulerandet av andra att-satsen i arbetsutskottets beslut 



2004-11-22 § 145. 
 
Ordförande föredrar mot bakgrund av framförda synpunkter den 
hantering som skett i arbetsutskottet mot bakgrund av överläggning 
med kommun-styrelsen i frågorna, dels om ett eventuellt anläggande 
av en konstgräsplan, dels om åtgärdsbehoven i Sporthallen. En 
konsekvensberedning beträffande om- och tillbyggnad av 
Sporthallen med anledning av de arbetsmiljö-problem som där 
föreligger bedöms som nödvändig i den kommunöver-gripande 
prioriteringen av kommande investeringsbehov.  
Den styrning som beredningen är i behov av är vilken typ av hall 
som eftersträvas – vilken verksamhet som där skall bedrivas. 
Förvaltningschefen och kommuningenjören lämnar information om 
genomförd träff med verksamhetsföreträdare och idrottslärare i 
anledning av ärendet. 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 106 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen. 
 
KUN 2004-12-14 § 141 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet som innefattar eventuellt anläggande av konstgräsplan i 
fortsättningen skall beredas som ett eget ärende,  
 
att  en förstudie om projektering avseende om- alternativt 
tillbyggnad av  Sporthallen för i storleksordningen 3-5 mnkr 
genomförs, vilken skall innefatta åtgärdandet av befintliga 
arbetsmiljöproblem, handikapp-anpassning samt en tillökning av 
befintlig yta för verksamheterna, 
 
att  en referensgrupp för projektering utses bestående av företrädare 
för rektorsområdena 2 och 3 samt förvaltningschefen och 
fritidskonsulenten. 
- - - 
Arbetsutskottet 2005-01-18: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragande att förhandlingar avseende arbetsmiljösituationen 



i Sport-hallen genomförts i rektorsområdena 2 och 3. 
 
AU 2005-01-18 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2005-05-24: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
kostnads- och konsekvensberedning som framlagts. Kostnaden för 
hyran av fyra moduler för kontors- och omklädningsrum uppgår 
efter anbudsförfrågan till följande: 
 
36 månader: 14 000 kr/mån, totalt 504 000 kr. 
60 månader: 12 600 kr/mån, totalt 756 000 kr. 
 
Etablering av modulerna beräknas kosta c a 200 000 kr. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 106 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen. 
 
KUN 2005-05-24 § 85 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till arbetsutskottet att bereda ärendet ytterligare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragning att den prisbild som skissas för tillfällig åtgärd 
med hjälp av barackmoduler motiverar att prövandet av permanenta 
åtgärder bör aktualiseras. Åtgärdandet av konstaterade 
arbetsmiljöbehov samt handikappanpassning för i storleksordningen 
1-1,5 mnkr bör kunna ske under innevarande år samt under år 2006, 
under förutsättning att hårda prioriteringar genomförs i återstående 
investeringsutrymme under 2005 samt inför 2006. 
 



Arbetsutskottet noterar efter föredragning att en projekteringsträff 
planeras till den 14 juni i Lycksele. 
 
AU 2005-06-09 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  åtgärdandet av konstaterade och utredda arbetsmiljöbehov samt 
handikappanpassning skall beaktas särskilt vid prövandet av 
återstående investeringsmedel under 2005 samt inför 2006, 
 
att  medel upp till 100 000 kr avsätts för en förprojektering i syfte 
att ange bl.a. en total investeringskostnad, 
 
att  förprojekteringen bör, om möjligt, ta fram ett underlag för beslut 
om investering till KU-nämnden den 9 augusti. 
- - - - 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 106 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen. 
 
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
träff med TM Konsult i Lycksele den 14 juni. Byggnadsinspektör 
Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och ger kompletterande 
synpunkter på den skiss och det projekteringsförslag som lämnats av 
TM-konsult. Den kostnadsuppskattning som lämnats i samband med 
överläggningar uppgår, inklusive byggherrekostnader, till 2 500 000 
kr. 
 
Arbetsutskottet konstaterar att medel för projektering av en 
ombyggnation, 220 000 kr, sedan tidigare reserverats i KU-
nämndens investeringsutrymme för 2005. Arbetsutskottet noterar 
vidare att det efter översyn av återstående nämndsgemensamt 
investeringsutrymme (AU §135/05), finns möjlighet att avsätta 300 
000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationerna under 
hösten 2005. 
 



AU 2005-08-02 § 124 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  igångsätta projektering av en arbetsmiljö- samt 
handikappanpassning av Sporthallen, 
 
att  ur kvarvarande egna anslag för investeringar under 2005 
reservera  
300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationer redan 
under 2005, 
 
att  överlämna ärendet med tillhörande handlingar till 
kommunstyrelsen med hemställan om tilläggsanslag om 2 000 000 
kr ur 2006 års invester-ingsutrymme för genomförande av 
arbetsmiljö- och handikappanpassning av Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2005-08-09 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 106 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen. 
 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningsledningens 
föredragning att anbud inkommit för ombyggnation av Sporthallen. 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och 
redogör för inkomna anbud avseende projektering av ombyggnation 
av Sporthallen.  
 
Under ärendepunkten närvarar bitr. rektor Ewa Burstedt, RO 2 och 
idrotts-lärarna Bo Risberg, Eva Flodin och Jani Ahonen. En 
redogörelse lämnas för hur man ur verksamhetssynpunkt betraktar 
nuvarande Sporthall ur ett funk-tionellt perspektiv; schemaläggning, 
rekommenderade ytor för idrott och hälsa i skolan, individualiserad 
undervisning etc. Motiv lämnas till varför man anser att eventuella 
åtgärder i Sporthallen bör innefatta även dessa aspekter.  



 
AU 2005-09-13 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till byggnadsinspektör Jan-Ola Borg att inhämta 
underlag och till KU-nämndens sammanträde den 27/9 presentera 
förslag till total-entreprenad för genomförande av arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen.  
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg har inkommit med yttrande i 
vilket han föreslår KU-nämnden besluta 
 
att genomföra en projektering för totalentreprenad till en kostnad av 
100.000 kr. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen m.fl. att 
KU-nämnden skall återremittera ärendet för genomförandet av ny 
utredning syftande till en totalrenovering/ombyggnad av hela 
Sporthallen ur verksamhetssynpunkt. Bengt Eriksson m.fl. yrkar på 
att KU-nämnden skall genomföra en projektering för 
totalentreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning i enlighet med tidigare utredning. 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 106 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen. 
 
Efter avslutad överläggning och avlämnade yttranden, finner 
ordföranden att nämnden har att pröva Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag mot Bengt Erikssons m.fl. yrkande. 
 
Ordföranden prövar yrkandena mot varandra och finner att nämnden 
beslutat bifalla Bengt Erikssons m.fl. yrkande. Ordföranden finner 
samtidigt att KU-nämnden beslutat avslå Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag.  
 
Johnny Kärkkäinen begär votering. Följande propositionsordning 
uppläses och godkännes. Den som vill ställa sig bakom Bengt 
Erikssons m.fl. yrkande röstar ja. Den som vill ställa sig bakom 



Jonny Kärkkäinens m.fl. förslag röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej på det sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Bengt 
Eriksson m.fl. yrkande att KU-nämnden skall genomföra en 
projektering för total-entreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen enlighet med tidigare 
utredning. 
 
Blank reservation till förmån för eget förslag avges av Johnny 
Kärkkäinen, Gudrun Östman Danielsson, Kjell Tinderfjäll och 
Katarina Hahlin. 
 
KUN 2005-09-27 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN  BESLUTAR 
 
att  en projektering för totalentreprenad syftande till arbetsmiljö- 
och handikappanpassning av Sporthallen skall genomföras till en 
kostnad av 100.000 kr 
____ 
 

Ewa Kämpe (f.v.b) 
 
 
 
 
KUN § 107 Dnr 05/KUN111 710 
Bemanning och personalsammansättning i Vilhelmina 
kommuns förskoleverksamhet. 
 
Rektor Ewa Kämpe har i skrivelse till KU-nämnden 2005-07-25 
anhållit om nämndens yttrande över personalsammansättningen i 
kommunens förskolor, till följd av önskemål från fackförbundet 
Kommunal. 
 
AU 2005-08-02 § 130 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till rektor förskola att genomföra sammanställning i 
ärendet i vilken underlag presenteras i form av aktuell lagstiftning, 
jämförelser med andra kommuner samt i övrigt vad som kan utgöra 
grund för arbetsutskott-ets fortsatta beredning, 



 
att  underlag skall presenteras till arbetsutskottets sammanträde den 
13 september. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Rektor Ewa Kämpe närvarar under ärendepunkten som 
föredragande. En redogörelse lämnas för vad lagstiftningen, 
Skolverkets rekommendationer samt jämförelsen med andra 
kommuner visar beträffande bemanningen i förskoleverksamheten. I 
Vilhelmina har praxis rått sedan många år att bemanningen per 
förskoleavdelning skall vara 2 förskollärartjänster och 1,5 
barnskötartjänster. Arbetsutskottet konstaterar mot bakgrund av 
rektors föredragning att mycket få kommuner har en skriven 
policy/riktlinje för hur bemanningen skall vara utformad. Pågående 
översyn av gällande lagstift-ning inom skolans område kan komma 
att påverka utformningen av policies för bemanning och 
personalsammansättning i förskoleverksamheten.  
 
AU 2005-09-13 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 

---forts--- 
 
 
 
 
 
KUN § 107 Dnr 05/KUN111 710 
Bemanning och personalsammansättning i Vilhelmina 
kommuns förskoleverksamhet. 
 
att  uppdra till rektor förskola att till nämndens sammanträde 27/9 
avlämna kompletterande uppgifter rörande antalet barn per 
avdelning omräknat i heltider samt arbetskraftens procentuella 
fördelning i olika kategorier inklusive dagbarnvårdare. 
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Rektor Ewa Kämpe närvarar under ärendepunkten som 
föredragande. En redogörelse lämnas för hur situationen i hela 
förskoleverksamheten ser ut för närvarande beträffande antalet 
inskrivna barn per avdelning, antal barn omräknat i 
heltidsplaceringar, grundbemanningen per avdelning, antalet 



förskollärare respektive barnskötare per avdelning samt antalet 
dagbarn-vårdare i familjedaghemsverksamheten. En total översikt 
lämnas för hela förskoleverksamheten utvisande den procentuella 
fördelningen i kategori-erna utbildade förskollärare, barnskötare 
samt outbildad arbetskraft. 
 
Bland förskoleverksamhetens personal ingår 31 % förskollärare och 
55 % barnskötare. 14 %  av arbetskraften i förskoleverksamheten 
har ingen lärarutbildning på högskolenivå eller gymnasial 
barnskötarutbildning. 
 
KUN 2005-09-27 § 107 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  som övergripande målsättning avseende bemanningen i 
Vilhelmina kommuns förskoleverksamhet ange att antalet 
förskollärartjänster på sikt skall utgöra minst 50 % av den totala 
grundbemanningen. 
____ 
 
 

Laila Eliasson 
Göran Lidström 
Lars-Erik Holmgren 

 
 
KUN § 108 Dnr 05/KUN112 879 
Arkivsäkring av kulturhistoriskt källmaterial. 
 
Sedan våren 2003 har ett projekt bedrivits av 
arbetsmarknadsnämnden i Vilhelmina arbetsmarknadsområde och 
Vilhelmina kommun, kommun-styrelsen, under benämningen 
”Arkivsäkring och tillgängliggörandet av kulturhistoriskt 
källmaterial”. Projektet har efterhand kommit att kallas för 
”Kulturprojektet”. Projektets huvudinriktning har från starten varit 
omhändertagandet och digitaliseringen av en omfattande mängd 
fotografier och andra arkivalier som funnits ibland annat 
folkbibliotekets och hem-bygdmuseets förvar, skänkta som gåvor 
eller deponerade. Nämnas kan, bland andra, fotografen och VF-
reportern Lennart Selins omfattande negativsamling.  
 
Arbetsmarknadssekreterare Maria Klingbjer och projektledare Lars-
Erik Holmgren har i kontakt med KU-förvaltningen låtit meddela att 



projektet nu har kommit till den fas att en del av materialet nu 
bearbetats i den utsträck-ning att det kan presenteras och 
åskådliggöras i någon form. Förslag har lämnats från projektet att 
materialet skulle kunna tillgängliggöras via utläggning av en länk på 
Internet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
resonemang kring en så kallad ”nätportal” för kvalitetssäkring av 
utlagt material via olika hemsidor, som förts inom förvaltningen. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragningar att det resultat som 
uppvisas i pågående projekt är av stort värde, dels för 
kommunmedborgaren men också för kommunens verksamheter. 
Arbetsutskottet menar dock att ett åskådliggörande av bearbetat 
arkivmaterial måste föregås av en beredning och ett beslut om en 
långsiktig strategi och en fortlöpande kvalitetssäkring, även efter det 
att aktuellt projekt upphört. 
 
Under ärendepunkten närvarar bibliotekschef Lars Lagerström. 
 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 108 Dnr 05/KUN112 879 
Arkivsäkring av kulturhistoriskt källmaterial. 
 
AU 2005-08-02 § 133 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att tillse att en utredning 
genomförs för klarläggandet av vad en långsiktig kvalitetssäkring 
och ett långsiktigt omhändertagande av det bearbetade materialet 
skulle komma att kräva, 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om överläggning i ärendet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och redogör för upprättad 
beredning och avlämnat yttrande. 
 
AU 2005-09-13 § 140 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden att uppdra till museiintendenten att i 
samråd med sakkunniga inom området och projektledningen för 
Kulturprojektet utarbeta en processplan för en långsiktig 
kvalitetssäkring av bildarkivet, innehåll-ande följande 
förutsättningar: 
 

- Bildarkivet skall kunna användas såväl av en bred allmänhet som inom forskande 
miljöer (skolor, släkt- och bygdeforskare, institu-tioner och myndigheter), 
- Användbarhet och funktionalitet skall utgå från förutsättningen ovan, 
- En plan och ett underlag för ett överförande av bildarkivet i komm-unal 
verksamhet och regi skall utarbetas och kunna prövas av nämnd och styrelse för det fall 
projektverksamheten upphör. 

 
att  hos kommunstyrelsen hemställa om att tidigare anhållan om 
överlägg-ning genomförs först då det blir känt om projektet kommer 
att fortgå eller ej efter årsskiftet. 
- - - - 
 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 108 Dnr 05/KUN112 879 
Arkivsäkring av kulturhistoriskt källmaterial. 
 
KUN 2005-09-27 § 108 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till museiintendenten att i samråd med sakkunniga inom 
området och projektledningen för Kulturprojektet utarbeta en 
processplan för en långsiktig kvalitetssäkring av bildarkivet, 
innehållande följande förutsätt-ningar: 
 

- Bildarkivet skall kunna användas såväl av en bred allmänhet som inom forskande 
miljöer (skolor, släkt- och bygdeforskare, institu-tioner och myndigheter), 
- Användbarhet och funktionalitet skall utgå från förutsättningen ovan, 
- En plan och ett underlag för ett överförande av bildarkivet i komm-unal 
verksamhet och regi skall utarbetas och kunna prövas av nämnd och styrelse för det fall 
projektverksamheten upphör. 

____ 



 
 

Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 109   Dnr 05/KUN87 871 
Utveckling av Vilhelmina Kyrkstad. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott hanterade 2005-05-18 § 317 den 
slut-rapport avseende genomförd utredning av kyrkstaden. 
Slutrapporten har sammanställts av en av kommunstyrelsen utsedd 
utredningsgrupp. 
 
Kommunstyrelsen översände rapporten 2005-05-20 till KU-
nämnden med hemställan om yttrande. Vad man särskilt önskar att 
KU-nämnden yttrar sig över är den ansvars- och organisationsfråga 
som framlyfts i rapporten.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Museiintendent Laila Eliasson närvarar under ärendepunkten som 
före-dragande. Laila Eliasson delger överväganden som lett fram till 
den rapport som ligger till grund för hemställan om yttrande. 
 
Arbetsutskottet konstaterar mot bakgrund av lämnad information, 
samt kompletteringar avseende hanteringsordning inom 
kommunstyrelsen från förvaltningsledningen, att KU-nämnden har 
att avge yttrandet senast till kommunstyrelsens arbetsutskott 2005-
10-06. 
Arbetsutskottet konstaterar vidare att den ansvarsfråga som 
nämnden har att avge yttrande över kan ses i termer av olika 
verksamhetsinriktningar; turistbyråverksamhet, kulturminnesvård 
med aktivitetsutveckling samt slutligen hotellverksamhet. 
Organisationsfrågan bedöms därför hanteras lämpligast mot 
bakgrund av de ansvarsförhållanden som utmejslats. 
Arbetsutskottets uppdrag i detta skede konstateras främst innebära 
en initiering av beredningsuppdrag för avgivande av yttrande till 
KU-nämnd senast 27 september 
 
AU 2005-06-09 § 103 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  utse en beredningsgrupp för avgivande av tjänstemannayttrande 
till arbetsutskottets sammanträde den 13 september med avseende 
på kultur-minnesvården och förslag till aktiviteter för en levande 
kyrkstad, 
 
att  anhålla om ett sammanträffande med kommunstyrelsen för 
klargörandet  

---forts--- av budgetförutsättningar och tidplan för verksamhetsutvecklingen. 
 
 
 
KUN § 109   Dnr 05/KUN87 871 
Utveckling av Vilhelmina Kyrkstad. 
 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Förvaltningsledningen fördrar ärendet och redogör för genomförd 
beredning och upprättat yttrande. 
 
AU 2005-09-13 § 142 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att komplettera avgivet tjänste-
mannayttrande med skiss/översikt utvisande hur kulturmiljövården 
och aktivitetsutvecklingen i Kyrkstaden praktiskt kan organiseras. 
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Förvaltningsledningen och museiintendenten föredrar 
kompletteringar av genomförd beredning.  
 
KUN 2005-09-27 § 109 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  som nämndens yttrande i ärendet avge genomförd och 
kompletterad beredning med förordandet att en fördelning av budget 
genomförs så snart ske kan och att ansvaret för aktiviteterna för en 
Levande Kyrkstad underställs KU-nämnden. 
____ 
 

Vilhelmina Museum 
Kommunstyrelsen (f.k.) 

 



 
 
KUN § 110   Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
I anledning av KU-nämndens hantering av genomförd förstudie och 
beslut om projektering av nytt museum i Tingshuset, Vilhelmina, 
har Laila Eliasson vid Vilhelmina museum via anbudsförfrågan 
inbjudit anbudsgivare att lämna förslag, dels till ombyggnad av 
Tingshuset för inrymmandet av museal verksamhet, dels till 
iordningställande av utemiljön i Tingshusets omedelbara närhet. 
 
Vid anbudstidens utgång 2005-06-02 hade tre anbud avseende 
ombyggnation av Tingshuset samt tre anbud avseende utemiljön 
inkommit. Anbudsförfarandet sker enligt det s.k. tvåkuvertsystemet. 
Anbudsgivarna har att inlämna, dels upp-gifter om kvalifikationer 
och referensmaterial, dels prisuppgift.  
 
Bedömningen av de båda aspekterna i lämnade anbud sker var för 
sig, vid olika tidpunkter. Anbudsuppgifterna om pris förvaras 
diarieförda och oöppnade i KU-förvaltningens närarkiv till dess 
bedömning enligt viktning och klassi-ficering har genomförts. Först 
därefter bedöms anbudens prisuppgifter. 
 
2005-06-08 öppnades anbuden i närvaro av en av 
förvaltningsledningen utsedd grupp. Vid anbudsöppnandet har 
protokoll förts. 
 
Kultur- och utbildningsnämndens arbetsutskott har att vid 
sammanträde 2005-06-09 utse bedömargrupp, bestående av 
tjänstemän från kultur- och utbildningsförvaltningen respektive 
kommunstyrelsens förvaltning, samt politikerrepresentation från 
kultur- och utbildningsnämnden respektive kommunstyrelsen. 
Arbetsutskottet har också att ange datum för när bedömning av 
anbudens uppgifter avseende kvalifikationer/angreppssätt skall 
genomföras, samt när anbudsuppgifter avseende pris därefter skall 
öppnas och bedömas. 
  
AU 2005-06-09 § 117 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 

---forts--- att  notera informationen,  
 



 
 
 
 
KUN § 110   Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
att  utse en bedömargrupp bestående av tjänstemannarepresentation 
med följande sammansättning; Laila Eliasson, Tage Magnusson, 
Roland Bång och Lars Lagerström samt kommunchef Karl-Johan 
Ottosson med adjungeringsrätt, och politikerrepresentation i 
enlighet med den tidigare av KU-nämnden och kommunstyrelsen 
utsedda utredningsgruppen för kultur-historiska miljöer; Anita 
Johansson, Viveka Abramsson samt Johnny Kärkkäinen. 
 
att  datum för bedömning av inlämnade anbud fastställs till onsdag 
24 augusti kl. 15.00, 
 
att  uppdra till Laila Eliasson att ombesörja att utskick av 
anbudsunderlag med undantag av prisuppgifter tillställs 
bedömargruppen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och informerar om 
genomförd anbudsbedömning. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att anbuden bedömts i enlighet med förutbestämd 
ordning, och att en rekommendation från bedömargruppen har 
lämnats.  
 
AU 2005-09-13 § 143 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anta anbud avseende Tingshusbyggnadens inre miljö från 
Whites Arkitekter, Kungsgatan 63, 9023 26 UMEÅ, 
 
att  anta anbud avseende Tingshuset omgivande utemiljö från 
Tyréns AB, V. Norrlandsgatan 10, 903 27 UMEÅ. 
- - - - 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
KUN 2005-09-27 § 110 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Simhallen 
 
 
 
 
KUN § 111      Dnr 05/KUN126 822 
Förfrågan om gratis bad i simhallen  - Hälsorådet Vilhelmina. 
 
Simhallen har fått en förfrågan av Hälsorådet i Vilhelmina angående 
möj-ligheterna till gratis bad i simhallen lördagen den 8 oktober, i 
samband med att man under folkhälsodagen ordnar olika 
arrangemang. 
 
Simhallsföreståndare Hans-Olov Eriksson har upprättat yttrande i 
ärendet. Intäktsbortfallet i verksamheten till följd av gratis bad 
under en lördag i oktober skulle uppgå till i storleksordningen 1 500 
– 2 000 kr. 
 
Au 2005-09-13 § 144 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  upplåta simhallen till gratis bad under Folkhälsodagen den 8 
oktober, 
- - - - 
KUN 2005-09-27 § 111 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 
 

Rektorsområde 3 
 
 
 
 
KUN § 112 Dnr 03/KUN158 612  
Gymnasieorganisationen 2005/2006. 
 
Rektor Malgomajskolan föreslår KU-nämnden fastställa följande 



organisation för gymnasieskolan, läsåret 2005/2006.  
 
Elprogrammet (EC), med inriktningarna 
- Automation 
- Datorteknik 
- Elteknik 
- Elektronik, profil telemedicin 
 

Estetiska programmet (ES), med inriktningarna 
- Dans 
- Teater 
 

Fordonsprogrammet (FP), med inriktningarna 
Transport 
Lokal inriktning Småmaskiner 
 

Hotell- och restaurangprogrammet (HR), med 
- lokal inriktning Turisthotell med vildmarksinriktning 
(riksrekryterande) 
- lokal inriktning Jakt- och fiske 
 

Individuella programmet (IV) 
 

Naturvetenskapsprogrammet (NV), med inriktningarna 
- Naturvetenskap 
- Matematik och Data 
- Miljövetenskap 
 

Omvårdnadsprogrammet (OP) 
 

Samhällsvetenskapsprogrammet (SP), med inriktningarna 
- Ekonomi 
- Kultur 
- Samhällsvetenskap 
 
Teknikprogrammet (TE), med inriktning  
- Datorer och nätverk 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 112 Dnr 03/KUN158 612  
Gymnasieorganisationen 2005/2006. 
 
AU 2005-09-13 § 146 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 



 
att  fastställa följande organisation för gymnasieskolan under läsåret 
2005/2006: 
 
Elprogrammet (EC), med inriktningarna 
- Automation 
- Datorteknik 
- Elteknik 
- Elektronik, profil telemedicin 
 

Estetiska programmet (ES), med inriktningarna 
- Dans 
- Teater 
 

Fordonsprogrammet (FP), med inriktningarna 
Transport 
Lokal inriktning Småmaskiner 
 

Hotell- och restaurangprogrammet (HR), med 
- lokal inriktning Turisthotell med vildmarksinriktning 
(riksrekryterande) 
- lokal inriktning Jakt- och fiske 
 

Individuella programmet (IV) 
 

Naturvetenskapsprogrammet (NV), med inriktningarna 
- Naturvetenskap 
- Matematik och Data 
- Miljövetenskap 
 

Omvårdnadsprogrammet (OP) 
 

Samhällsvetenskapsprogrammet (SP), med inriktningarna 
- Ekonomi 
- Kultur 
- Samhällsvetenskap 
 
Teknikprogrammet (TE), med inriktning  

---forts--- - Datorer och nätverk 
 
 
 
KUN § 112 Dnr 03/KUN158 612  
Gymnasieorganisationen 2005/2006. 
 
KUN 2005-09-27 § 112 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 
 
 

Anders Hellström 
KUN AU 

 
 
 
KUN § 113 Dnr 04/KUN50 718 
Framställan om ökade anslag - Föräldrakooperativet Duvan. 

 
Föräldrakooperativet Duvan, Storseleby, hemställer i skrivelse till 
KU-nämnden 2005-02-25 om ökat anslag under 2005 för den 
förskoleverk-samhet som bedrivs i kooperativets regi. 
 
Framställan omfattar anslag för löner samt löneomkostnader under 
februari och mars månad, totalt c a 70 000 kr. 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och redovisar budgeterade 
anslag/bidrag till enskild verksamhet samt utbetalade medel för år 
2005. Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningschefens 
föredragande att fortsatt drift kan säkras under det första halvåret 
2005 med hjälp av förskottsutbetalningar. En möjlighet till fortsatt 
drift under det andra halvåret kan erbjudas om reserverade medel 
för Strandskolan kan ianspråktas. Elevutvecklingen i Strandskolan 
tyder på en betydligt lägre förbrukning än vad som prognostiserats. 
 
Under ärendepunkten närvarar representanter för 
föräldrakooperativet Duvan, Christina Vikström och Anna-Stina 
Reponen. 
 
AU 2005-03-01 § 42 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  godkänna förskottsutbetalning för anfört behov under februari 
och mars samt att höja kvartalsanslag med ca 60 kkr och att notera 
att anslaget för 2005 med den höjda ersättningsnivån kommer att 
vara förbrukat per 2005-07-31, 
 
att  föreslå nämnden att begära omföring av 196~000 kr ur 
reserverade medel för anslag till Strandskolan, till 



föräldrakooperativet Duvan, i syfte att säkerställa verksamhetsdrift 
för hela år 2005. 
- - - - 
 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 113 Dnr 04/KUN50 718 
Framställan om ökade anslag - Föräldrakooperativet Duvan. 
 
KUN 2005-03-15 § 44 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ur reserverade medel för anslag till Strandskolan omföra 196 
000 kr till föräldrakooperativet Duvan, i syfte att säkerställa 
verksamhetsdrift för hela år 2005. 
- - - - 
KUN 2005-05-24: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
hantering som skett av ärendet i samband med den partipolitiska 
behandlingen av budget-remiss för år 2006. KU-nämndens 
arbetsutskott beslutade 2005-03-18 § 54, på uppdrag av KU-
nämnden, att i nämndens förslag till budget för 2006 föreslå 
nedläggning av kooperativet Duvan från och med 1 januari 2006. 
Nämnden konstaterar efter föredragning att överläggningar skett 
med representanter för föräldrakooperativet Duvan.   
 
Förvaltningschefen redovisar möjligheter att ta emot barn i förskola 
och skola för det fall en nedläggning sker redan från och med 
höstterminen. KU-nämnden konstaterar efter redovisning att 
ordnandet för mottagande av barn från föräldrakooperativet Duvan i 
andra förskolor och skolor är en verksamhetsfråga. 
 
KUN 2005-05-24 § 86 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda förutsättningarna för 
skolskjutsar i området. 
- - - - 



AU 2005-06-09 § 101 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  ärendet som avser ökade anslag till föräldrakooperativet Duvan 
under 2005 skall anses vara avslutat och att ärendet skall läggas till 
handlingarna, 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 113 Dnr 04/KUN50 718 
Framställan om ökade anslag - Föräldrakooperativet Duvan. 
 
att  frågan om nedläggning av verksamheten vid Duvan skall 
behandlas som ett eget ärende. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
KU-nämnden beslutade 2005-03-15 § 44 att begära omföring av 196 
000 kr ur anslaget för Strandskolan till föräldrakooperativet Duvan, 
i syfte att säkerställa verksamhetsdrift för hela år 2005. 
Förvaltningsekonom Anders Hellström har uppmärksammat 
förvaltningsledningen att beslut om begäran av omföring av medel 
ännu ej prövats av högre instans i enlighet med fast-slagen 
hanteringsordning för omföring av medel mellan verksamheter.  
 
AU 2005-09-13 § 147 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsekonom Anders Hellström att bereda 
ärendet ytterligare till KU-nämndens sammanträde den 27/9.  
- - - - 
KUN 2005-09-27: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Det underlag som 
kooperativet Duvan uppmanats att inkomma med har ännu inte 
hunnit sammanställas. Kooperativet avser att så snart ske kan 
inkomma med de uppgifter som efterfrågas. 
 
KUN 2005-09-27 § 113 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet färdigt så 
snart underlag kunnat inhämtas, 



 
att  uppdra till arbetsutskottet att efter hantering av ärendet begära 
hos kommunstyrelsen omföring av medel mellan verksamheterna. 
- - - - 

 KUN-kansli (f.v.b) 
 
 
 
 
KUN § 114      Dnr 05/KUN128 623 
Skolskjutsärende. 
 
I framställan till KU-nämnden 2005-09-03 anhåller föräldrar boende 
i by inom Vilhelmina kommun att frågan om skolskjuts för barnen 
prövas. Omläggning av skolskjutstrafiken har inneburit att barnen 
från och med höstterminen 2005 kommit att få en sträcka av 1,6 km 
enkel väg som de skall tillryggalägga via egen omsorg, från enskild 
gård till hämtstället på morgonen och samma väg tillbaka på 
eftermiddagen. 
 
AU 2005-09-13 § 149 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att hos kommunens 
trafiksamordnare inhämta kompletterande uppgifter gällande 
nuvarande skolskjutstrafik i området till KU-nämndens 
sammanträde den 27/9. 
- - - - 
KUN 2005-09-27: 
Kompletteringar har inhämtats från trafiksamordnaren. Kostnaden 
för att köra barnen den aktuella sträckan från hämtstället till gården 
uppgår till 13.500 kr på årsbasis. 
 
Ordföranden föredrar ärendet och redogör för bakgrund och 
genomförd beredning i ärendet. KU-nämnden noterar efter 
föredragning gällande s.k. avståndsprincip för skolskjuts ända fram 
till hemmet.  
 
KUN 2005-09-27 § 114 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  i aktuellt ärende ej tillåta undantag från gällande principer om 
avstånd mellan hemmet och hämtstället, 



 
att  med hänvisning till ovan konstaterade princip avslå framställan 
om skolskjuts ända fram till hemmet.  
____ 

Solveig Sandin Malmbo (OP) 
Johnny Kärkkäinen 

 
 
 
KUN § 115      Dnr 05/KUN130 612 
Yrkesråd – Omvårdnadsprogrammet (OP). 
 
Ett så kallat yrkesråd har konstituerats för omvårdnadsprogrammet 
(OP) inom gymnasieskolan. I yrkesrådet sitter representanter för 
bransch och politiska nämnder vars verksamhetsfält omspänner 
omvårdnadsutbildningen i gymnasieskolan. 
 
I yrkesrådet ingår representanter för fackliga organisationer, 
äldreomsorg, hemtjänst, LSS/HSL, MAS, socialnämnden och KU-
nämnden. 
 
KU-nämnden har att utse representant i yrkesrådet. Yrkesrådet 
sammanträder 6/10. 
 
AU 2005-09-13 § 150 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  utse Johnny Kärkkäinen som nämndens representant i 
yrkesrådet. 
- - - - 
KUN 2005-09-27 § 115 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 
 

Kommunstyrelsen  
Maria Klingbjer 
Sara Norman 

 
 
KUN § 116      Dnr 05/KUN7 609 



Ungdomsenkäten LUPP 2005. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden har, på kommunstyrelsen uppdrag 
2005-08-31 § 253, att utse representant som tillsammans med övriga 
utsedda representanter skall utgöra styrgrupp i genomförande av 
ungdomsenkäten LUPP 2005. 
 
AU 2005-09-13 § 150 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  utse Sara Norman som nämndens representant i styrgruppen för 
genomförandet av ungdomsenkäten LUPP 2005. 
- - - - 
KUN 2005-09-27 § 116 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 
 

Kommunstyrelsen  
 
 
 
 
KUN § 117     Dnr 05/KUN125 821 
Motion – Stängsel vid Tjärnvallens idrottsplats, Fp. 
 
Folkpartiet Liberalerna genom Lars Eliasson har inkommit med 
motion till kommunfullmäktige 2005-06-02 angående stängsel vid 
Tjärnvallen. Eliasson yrkar att medel anslås ur det egna kapitalet för 
att snarast laga stängslet vid Tjärnvallen. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-06-21 § 61 att överlämna 
motionen till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens 
arbetsutskott beslutade 2005-08-16 § 380 att uppdra till KU-
nämnden att upprätta förslag till motionssvar till KS AU 
sammanträde 2005-10-18. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och redogör för genomförd 
bered-ning och upprättat yttrande. Fritidskonsulent Conny Olofsson 
påpekar i upprättat yttrande att flera år av besparingar i 



driftsanslagen samt beslutade investeringsstopp medfört ett starkt 
eftersatt underhåll av exempelvis stängslet runt Tjärnvallens 
idrottsplats. Detta har också påvisats vid plats-besök och 
konstaterats av KU-nämndens arbetsutskott 2005-06-09.  
 
Fritidskonsulenten rekommenderar KU-nämnden att avge följande 
förslag till motionssvar: 
 
att KU-nämnden ställer sig positiv till investering i nytt stängsel 
runt Tjärnvallen, 
 
att nytt stängsel upphandlas och sätts upp på de sträckor som 
föreslås i bifogad skiss/översikt, 
 
att överväganden om stängslets estetiska utformning och 
funktionalitet må göras för sträckningen ut mot exempelvis 
parkeringsytorna.  
  
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 117     Dnr 05/KUN125 821 
Motion – Stängsel vid Tjärnvallens idrottsplats, Fp. 
 
AU 2005-09-13 § 152 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  avge följande förslag till motionssvar till kommunstyrelsen för 
vidare beredning: 
 
”KU-nämnden ställer sig positiv till investering i nytt stängsel runt 
Tjärn-vallen. Nytt stängsel bör upphandlas och sättas upp på de 
sträckor som föreslås i bifogad skiss/situationsplan. Överväganden 
bör göras om stängslets estetiska utformning och funktionalitet för 
sträckningen ut mot exempelvis parkeringsytorna.”  
- - - - 
KUN 2005-09-27 § 117 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 



____ 
 
 

KUN AU 
 
 
 
 
KUN § 118      Dnr 05/KUN76 611 
Motion – Åtgärdsplan för bättre grundskola, Fp. 
 
Folkpartiet Liberalerna genom Lars Eliasson har 2005-01-07 
inlämnat motion avseende åtgärdsplan för bättre grundskola i 
Vilhelmina kommun. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2005-04-25 § 19 att överlämna 
motionen till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsens 
arbetsutskott beslutade 2005-03-05 § 258 att uppdra till KU-
nämnden att till arbetsutskottets sammanträde 2005-10-18 upprätta 
förslag till motionssvar. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Arbetsutskottet konstaterar efter hörande av förvaltningschefen att 
KU-nämnden i målbeskrivning för grundskolan bl.a. har uttalat att  

- betygsmedelvärden efter år 9 i Vilhelmina är bland de högsta i landet - 5 års sikt. 
- ett systematiskt arbetsmiljöarbete med deltagande av eleverna är fullt utvecklat - 2 
års sikt. 
- alternativa former för och organisation av lärande/undervisning i små skolor, 
särskilt högstadier har introducerats - 3 års sikt. 

 
Arbetsutskottet noterar att ett arbete redan igångsatts i förvaltningen 
för att operationalisera och förtydliga aktiviteter för att möta de mål 
som föresatts. Myndigheten för Skolutveckling är beredda att stödja 
ett kvalitetsarbete med inriktning mot ökad måluppfyllelse. Ett 
resultat av denna process beräknas föreligga i slutet av augusti. 
 
AU 2005-06-09 § 107 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare och 
presentera förslag till nämndens yttrande över motionen vid 



nämndens sammanträde den 27 september. 
- - - -  

---forts--- 
 
 
 
KUN § 118      Dnr 05/KUN76 611 
Motion – Åtgärdsplan för bättre grundskola, Fp. 
 
AU 2005-09-13 § 153 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  överlämna ärendet till KU-nämnden utan eget yttrande. 
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om pågående 
projekt i samråd med grannkommunerna Åsele och Dorotea och 
Myndigheten för Skolutveckling (MSU). Handlingsplanen ”Aktivt 
Lärande i Grundskolan” föredras nämnden. Handlingsplanen utgör 
grunddokumentet för nämndens yttrande/motionssvar, vilket dock 
ännu inte hunnit färdigbearbetas. 
 
KUN 2005-09-27 § 118 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till arbetsutskottet den 17/10 att slutbereda ärendet och 
avge nämndens yttrande/förslag till motionssvar till 
kommunstyrelsens arbetsutskott den 18/10.  
- - - - 

Berörda föräldrar 
Heidi Thörnberg 
KC Karl-Johan Ottosson 

 
 
KUN § 119 Dnr 05/KUN131 623 
Skolskjutsärende. 
 
Förälder boende i Svannäs har 2005-09-15 inkommit med skrivelse 
till Vilhelmina kommun, i vilken krav på ändring av den s.k. 
turtrafiken i området framställs.   
 



Trafiksamordnare Heidi Thörnberg närvarar under ärendepunkten 
och redogör tillsammans med ordförande för den bakgrund som 
föranlett skrivelsen. En turändring har genomförts som har sin 
grund i att barn till följd av uppflyttning till högre årskurs kommit 
att gå vid annan skola i kommunen. 
 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragningen att beslut i denna 
typ av frågor som rör linjetrafik är ett ansvar för kommunstyrelsen 
och fattas på delegation av trafiksamordnaren. Kultur- och 
utbildningsnämnden har att fatta beslut som rör skolskjutsärenden.  
 
Arbetsutskottet konstaterar vidare att trafiksamordnarens beslut om 
omläggning av trafik i området fattats i enlighet med gällande 
delegation för trafikfrågor under kommunstyrelsens ansvar. 
 
AU 2005-09-19 § 154 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera den gällande principen för skolskjutsar som utgår från att 
de barn som på morgonen först kliver på turen också kliver av först 
på efter-middagen, förutsatt att synnerliga skäl ej föreligger för en 
annan ordning, 
 
att  konstaterar att synnerliga skäl ej föreligger i aktuellt ärende för 
att Kultur- och utbildningsnämnden skall pröva ett avsteg från 
denna princip. 
- - - - 
KUN 2005-09-27 § 119 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 

Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 120 Dnr 05/KUN138 041 
Investeringsmedel 2006. 
 
Ekonomichef Lars Ekbäck har efter kommunstyrelsens 
arbetsutskotts beslut 2005-09-13 gett nämnderna i uppdrag att till 



ekonomienheten inkomma med prioriteringar av de 
investeringsmedel som står nämnderna till förfogande under år 
2006. 
 
AU 2005-09-19 § 155 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att lista de investeringar som 
inrymts i budget för år 2006, samt de investeringsobjekt som av 
särskilda skäl är under beredning i förvaltning och nämnd och som 
ej inryms i beslutad ram för år 2006, 
 
att  underhand överlämna sammanställningen till ekonomichefen, 
 
att   komplettera sammanställningen efter KU-nämndens beredning 
vid sammanträde den 27/9. 
- - - - 
KUN 2005-09-27:  
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och redogör för genomfört 
uppdrag i enlighet med arbetsutskottets beslut. Nämnden konstaterar 
efter föredrag-ning att en detaljerad prioritering inom ram för 
verksamheternas samlade investeringsbehov för 2006 inte är möjlig 
att genomföra med så kort varsel.  
 
Nämnden menar att de investeringsbehov som föranlett nämndens 
bered-ning och som utgör grund för avlämnat av budgetförslag för 
år 2006 är den grundprioritering som nämnden fortfarande står 
bakom. Flera år av åter-hållna investeringsmedel och besparing i 
driftsanslag har kraftigt påverkat möjligheterna till underhåll och 
skapat ett uppdämt behov av reinvester-ingar i verksamheterna.  
 
Emellertid menar nämnden att de investeringsbehov som tillkommit 
efter nämndens budgetberedning under våren är av sådan karaktär 
att de bör prioriteras ur arbetsmiljösynpunkt och mot bakgrund av 
fattade beslut under  

---forts--- sommar och höst. 
 
 
 
KUN § 120 Dnr 05/KUN138 041 
Investeringsmedel 2006. 
 
KUN 2005-09-27 § 120 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avlämna KU-nämndens investeringsbudget för år 2006 listad per 
verksamhetsgren till Kommunstyrelsen, 
 
att  i underlag till Kommunstyrelsen ange följande 
investeringsbehov som ej är inrymda inom plan för 2006 med 
nedanstående prioriteringsordning: 
   
 A. Arbetsmiljöåtgärder 
 1. Sporthallen   2.500 
kkr 
 
B. Övrigt 
1. Utbyte av befintlig/reinvestering i ny maskinpark  
för skötsel av grönytor Tjärnvallen   150 
kkr 
 
att  uppdra till arbetsutskottet att komplettera underlaget om så 
efterfrågas av Kommunstyrelsen. 
- - - - 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Lars Gavelin 

 
 
 
 
KUN § 121 Dnr 05/KUN137 615 
Ansökan om statligt stöd för utbildning av vuxna år 2006. 
 
Lars Gavelin har 2005-09-22 inkommit med underlag för 
Vilhelmina kommuns ansökan om statsbidrag för utbildning av 
vuxna, för år 2006. 
 
Lars Gavelin närvarar under ärendepunkten som föredragande. 



 
KUN 2005-09-27 § 121 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  godkänna upprättad ansökan om statligt stöd för utbildning av 
vuxna för år 2006, 
 
att  uppdra till Lars Gavelin att tillse att ansökningshandlingen 
skickas till Myndigheten för Skolutveckling.  
____ 
 
 

Lars Lagerström 
 
 
 
 
KUN § 122 Dnr 05/KUN48 889 
Ansökan om medfinansiering projektet V8 biblioteken i 
Västerbotten. 
 
Länsbibliotekschef Anette Sundbom vid Länsbiblioteket i 
Västerbotten har i skrivelse till KU-nämnden 2005-02-24 ansökt om 
medfinansiering till projektet V8 biblioteken i Västerbotten. 
 
Under hösten 2004 genomförde Länsbiblioteket, på uppdrag av 
biblioteks-ansvariga, en förstudie bland länets åtta 
inlandskommuner. Syftet med för-studien var att identifiera de olika 
områden som, genom ett utökat samar-bete mellan biblioteken och 
samverkan med pågående regionala projekt, kan bidra till att 
kommunbibliotekens roll stärks i kommunerna och allmän-hetens 
tillgång till biblioteksservice avsevärt ökar. 
 
Förstudien och en projektbeskrivning presenterades för 
biblioteksansvariga vid ett möte i Lycksele i januari. Vid mötet 
beslutades att gå vidare med ett gemensamt projekt och att 
Länsbiblioteket blir administrativ projektägare. Det innebär att 
Länsbiblioteket åtar sig allt administrativt arbete, söka extern 
finansiering, anställa en projektledare på halvtid som driver 
projektet fram mot uppsatta mål. Länsbiblioteket ansvarar också för 
delrapporter och slutrapport.  



 
Medfinansiering söks från Statens Kulturråd, stiftelsen framtidens 
kultur, Kempefonden och berörda kommuner. Den egna insatsen 
består i 0,25 % bibliotekarie från varje bibliotek samt de 
driftkostnader för biblioteksdata-system som varje bibliotek har 
idag.   
 
Projektet beräknas starta under våren 2005, så snart all finansiering 
är klar. 
 
Länsbiblioteket ansöker hos Vilhelmina kommun om 30 000 kr per 
år under tre år. 
 
AU 2005-03-01 § 51 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att se över möjligheten till 
finansiering av projektet till nämndens sammanträde den 15/3. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 122 Dnr 05/KUN48 889 
Ansökan om medfinansiering projektet V8 biblioteken i 
Västerbotten. 
 
KUN 2005-03-15 § 52 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att se över möjligheten till 
finansiering av projektet till arbetsutskottets extra sammanträde den 
18/3. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-03-18: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragandet att ansökan om medfinansiering av föreslaget 
projekt avses att prövas av övriga kommuner under april månad.  
Mot bakgrund av denna information föreslår förvaltningsledningen 
att Vilhelmina kommuns eventuella medfinansiering bereds av 
arbetsutskottet i april. 
 
AU 2005-03-18 § 55 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 



 
att  ärendet bereds av arbetsutskottet den 8 april, 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-04-08: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om möjligheten 
till finansiering av föreslaget projekt. Förvaltningschefen föreslår en 
finansiering ur förvaltningens utvecklings- och omställningsanslag. 
 
AU 2005-04-08 § 58 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  bevilja medfinansiering av projektet V8 biblioteken i 
Västerbotten, 
 
att  kostnaden om 30 000 kr per år finansieras ur förvaltningens 
utvecklings- och omställningsanslag, ansvar 400, vhet 8418. 
- - - - 
KUN 2005-05-24 § 59 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 

---forts--- I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
 
 
 
KUN § 122 Dnr 05/KUN48 889 
Ansökan om medfinansiering projektet V8 biblioteken i 
Västerbotten. 
 
KUN 2005-09-27: 
Bibliotekschef Lars Lagerström närvarar under ärendepunkten som 
föredragande. Vid träff i Vilhelmina 2005-09-06 mellan samtliga i 
projektet ingående kommuner arbetades ett avtal fram vad gäller 
ägande-, finansier-ings-, och ansvarsfrågorna rörande det 
gemensamma bibliotekssystemet.  
 
Systemägare för bibliotekssystemet är Vilhelmina kommun. 
 
Bibliotekschefen överlämnar avtalet för KU-nämndens prövning. 
 
KUN 2005-09-27 § 122 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera bibliotekschefens föredragning, 
 
att  godkänna upprättat avtal. 
____ 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
 

Skolledning RO 2 
 
 
 
 
KUN § 123 Dnr 05/KUN134 606 
Elevärende rektorsområde 2. 
 
Skolledning RO 2 har i framställan till KU-nämnden 2005-09-20 
anhållit om att nämnden tillstyrker föreslagna åtgärder som man 
ämnar vidtaga i anledning av ett elevärende. Situationen har den 
karaktären att personal och elever ur arbetsmiljösynpunkt anser att 
omedelbara åtgärder är nödvändiga. 
 
Skolledningen föreslår att ett vuxenstöd med drygt 50 % anställning 
ges för aktuell elev i första hand under resterande del av 
höstterminen.   
 
KUN 2005-09-27 § 123 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  medge föreslagen insats, 
 
att  uppdra till skolledningen att redovisa finansiering av föreslagen 
åtgärd, 
 
att  uppdra till skolledningen att redovisa utvärdering av insatsen 
efter höstterminens slut. 
____ 
 

Kommunstyrelsen 
 
 



 
 
KUN § 124 Dnr 05/KUN136 806 
Yttrande – Liftkortspriser. 
 
En skrivelse har inlämnats till kommunstyrelsen 2005-08-04 från 
Klimpfjällsliftarna/Klimpfjällsgården. I skrivelsen önskar man att 
kommunen ser över förutsättningarna för det s.k. Vilhelminakortet, 
enligt det förslag som bifogas skrivelsen.  
 
Företrädare för respektive liftområde har träffats tillsammans med 
ekonomichef Lars Ekbäck för resonemang kring framställan. Vid 
träffen närvarade fritidskonsulent Conny Olofsson. Vid 
överläggning slöts överenskommelse att pröva frågan om 
möjligheten i det förslag som bifogats skrivelsen. Kommunstyrelsen 
önskar KU-nämndens yttrande i ärendet. 
 
Beredning har genomförts av fritidskonsulenten som även upprättat 
förslag på nämndens yttrande. 
 
Fritidskonsulenten rekommenderar nämnden att föreslå 
kommunstyrelsen  
 
att  genomföra förändring av utformningen av det s.k. 
Vilhelminakortet enligt det förslag som bifogats skrivelsen. 
 
KUN 2005-09-27 § 124 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  rekommendera Kommunstyrelsen att besluta att förändra 
utformningen av det s.k. Vilhelminakortet enligt det förslag som 
diskuterats vid genom-förd överläggning. 
____ 
 
 
 
 
 
KUN § 125 
Meddelanden. 
 
Meddelas och läggs till handlingarna. 
 



     Dnr 05/KUN132 600 
Skolverket 2005-09-16. Kommunblad med jämförelsetal för 

huvudmän. 
 

  Dnr 05/KUN127 615 
Lärcentrum 2005-08-21. Projektansökan för jämställdhet i 

vuxenutbildningen. 
   

Kommunförbudet Västerbotten 2005-08-26. Avgifter till 
Kommunförbundet Västerbotten år 2006. 

 
Fritidskonsulenten 2005-08-24. Redovisning av föreningsbidrag 

hösten 2004.  
   
Fritidskonsulenten 2005-08-25. Delgivning av utbetalade 

skötselbidrag säsongen 2004/2005. 
   
  Dnr 04/KUN110 826 
Kommunstyrelsen 2005-08-31. Beslut (§ 255) beträffande 

anläggandet av konstgräsplan och antagande av anbud för 
genomförandet. 

 
  Dnr 05/KUN54 612 
Malgomajskolan 2005-09-19. Rektors redovisning av åtgärder med 

anledning av Skolverkets beslut angående uteblivet 
utvecklingssamtal 2005-06-30. 

 


